
گروه اقتصادی - مدیر اداره بنادر و 
دریانوردی شــهید باهنر هرمزگان، گفت: 
تامین و اســتقرار دائمی یک فروند شناور 
RIB در آب های کم عمق جزیره هرمز در 
دستور کار قرار خواهد گرفت. حمیدرضا 
محمد حســینی تختی مدیــر اداره بنادر و 
دریانوردی شهید باهنر هرمزگان با اشاره به 
ماهیت صخره ای بودن جزیره هرمز و اینکه 
اکثر حــوادث در نقاط کم عمق این جزیره 
اتفاق می افتاد، اظهارداشت: حضور و عکس 
العمــل به موقع در مواجهه با حوادث، لزوم 
اســتقرار و بهره گیری از شــناور RIB که 
قابلیت مانور در نقاط کم عمق را دارد مورد 
توجه قرار داد.مدیر اداره بنادر و دریانوردی 
شــهید باهنر بیان داشت: با هماهنگی های 
صــورت گرفته با معاونت دریایی اداره کل 
بنــادر و دریانوردی هرمــزگان یک فروند 

شناور RIB درمحل بندرگاه چند منظوره 
هرمز جهت انجام عملیات های جســتجو 
و نجات دریایی مستقر شد. محمد حسینی 
تختی با اشــاره به اقدامات سازمان بنادر و 
دریانوردی در جزیره هرمز پیرامون توسعه 

گردشــگری و جذب توریســت دریایی، 
اظهار داشت: در سال اخیر زیر ساخت های 
مطلوبی از سوی سازمان بنادر و دریانوردی 
هرمزگان به منظور جذب توریست دریایی 
و رونق معیشت مردم منطقه ایجاد شده که 

از جملــه این اقدامات لایروبی بندر طی دو 
مرحله، تدوین طرح جامع این بندر، احداث 
ســاختمان اداری، ایجاد دیوار ســاحلی، 
احداث ســایبان و نیز استقرار چندین رمپ 
و اســکله فلزی اســت. وی افزود: تامین و 
استقرار شناور آتشخوار با آبخور کم، جهت 
انجــام عملیات های اطفاء حریق در دریا از 
دیگر موضوعاتی است که در دستور کارقرار 
گرفته و این مهم را تا حصول نتیجه با جدیت 
دنبال خواهیم کرد. شایان ذکر است؛ جزیره 
هرمز به دلیل برخورداری از سواحل صخره 
ای زیبــا و وجود تنوع گســترده رنگی که 
زیبایی های بصری چشم نوازی را فراروی 
گردشــگران قرار می دهد به جزیره رنگین 
کمانی خلیج فارس شــهره است و به دلیل 
مجاورت با تنگه هرمز از اهمیت استراتژیک 

و راهبردی ویژه ای برخوردار است.
گروه اقتصــادی - رییس کل بانک 
مرکــزی گفت: از آنجا که خرید واکســن 
کرونــا )covax( باید از مســیر رســمی 
سازمان بهداشت جهانی انجام گیرد تاکنون 
هــر طریقی برای پرداخت و انتقال ارز مورد 
نیــاز به خاطــر تحریم غیرانســانی دولت 
آمریکا و ضرورت اخذ مجوز اوفک با مانع 
مواجه شده است.»عبدالناصر همتی« گفت: 
درخصوص واکســن کرونا برخی نادانسته 
یا مغرضانه، ســعی در تطهیر اقدامات غیر 

انســانی آمریکا در تحریم ایــران را دارند، 
و تنها بــه ادعای دروغیــن امریکا بر عدم 
محدودیت بر معاملات دارو تاکید می کنند 
که برای ثبت درحافظه تاریخی باید به برخی 
نکات اشــاره کنم. وی ادامه داد: اعلام خبر 
مربوط به توزیع واکسن کرونا توسط برخی 
کشورهای همسایه بین مردمشان تلخ ترین 
پاســخ به این عده اســت.از آنجا که خرید 
واکسن کرونا )covax( باید از مسیر رسمی 
سازمان بهداشت جهانی انجام گیرد تاکنون 

هــر طریقی برای پرداخت و انتقال ارز مورد 
نیاز به خاطر تحریم غیرانسانی دولت آمریکا 
وضرورت اخذ مجوز اوفک، با مانع مواجه 
شده اســت.رییس کل بانک مرکزی اظهار 
داشت: کره جنوبی، بابت انتقال پول از مسیر 
U-turn دلار برای خریدهای بشر دوستانه، 
نتوانســت تضمینی برای عدم مصادره پول 
بانک مرکزی ایران توسط دولت آمریکا در 
هنگام انتقال بدهد. صندوق بین المللی پول با 
فشار و تهدید آمریکا و علیرغم اذعان به حق 

ایران و عدم وجود هیچ گونه مانع اقتصادی 
یا حقوقی، حتی جرات مطرح کردن وام بشر 
دوســتانه ایران در هیئت مدیره صندوق را 
پیدا نکرد.البته، انتقال پول از مسیرهای دیگر 
تحت پیگیری است که امیدواریم با همکاری 
و اقدام به موقع دستگاه های ذیربط به نتیجه 
خواهد رسید. خرید واکسن از دیگر کشورها 
نیز در دستور کار همکاران وزارت بهداشت 
قــرار دارد، اخبار واصله در خصوص تولید 
داخلی واکسن کرونا نیز امیدوار کننده است.

گروه اقتصادی - مدیرعامل شرکت 
ســاخت و توســعه زیربناهــای حمل و 
نقل کشــور گفت: با وجود محقق نشــدن 
پیشــنهاد ۱۵ هزار میلیارد تومانی در لایحه 
بودجــه ۱۴۰۰ در صددیم تــا ۱۹ پروژه را 
در حوزه هــای راه اصلی، بزرگراه، آزادراه و 

خطوط ریلی در اولویت قرار دهیم.
در پی ارائه لایحه بودجه سال آینده از 
سوی دولت به مجلس در هفته گذشته، برای 
شــرکت ساخت و توسعه زیربناهای حمل 
و نقل کشــور در ردیف بودجه دستگاه های 

اجرایــی، مبلغی حدود ۷۸۰۰ میلیارد تومان 
در نظر گرفته شــده اســت. البته این به غیر 
بودجــه ای اســت که در قالــب طرح های 
اولویت دار دولت برای سال آینده برای همه 
دستگاه های اجرایی از جمله این شرکت در 

نظر گرفته شده است.
خیراله خادمــی در این بــاره اظهار 
کرد: درخواســت و پیشنهاد ما برای بودجه 
ســال آینده با توجه به طرح های در دســت 
اجرا، ۱۵۰۰۰ میلیارد تومان بود اما این عدد 
محقق نشــده و به اندازه سنوات گذشته و 

حــدود ۱۵ درصد افزایش داشــتیم که البته 
بــا توجه به محدودیت هــای دولت در این 
زمینــه قابل درک اســت. وی افزود: بر این 
اســاس می توانیم پروژه های خود را مجددا 
اولویــت بندی کنیم و به میزانی که بودجه و 
اعتبــار در اختیار مــا و برای هر یک از آن ها 
اختصاص داده شده در هر یک از طرح های 
مذکور فعالیت انجام دهیم. البته با این لایحه 
بودجه مسلما برای سازمان برنامه و بودجه 
نیز اولویت با پروژه هایی بوده که پیشــرفت 

فیزیکی بیشتری داشته اند.

مدیرعامل شــرکت ساخت و توسعه 
زیربناهای حمل و نقل کشــور ادامه داد: در 
همین راستا هشت پروژه ریلی به طول هزار 
و ۵۵۰ کیلومتــر، ۹ پروژه آزادراهی به طول 
۶۵۱ کیلومتر و دو پروژه در حوزه راه اصلی 
و بزرگراه به طــول هزار و ۸۶۰ کیلومتر در 

اولویت قرار خواهند گرفت.
خادمی گفت: پروژه های اولویت دار 
همگی جزو آن دســته از طرح های جهش 
تولید و مهم است که قطعا مد نظر همه قرار 

دارد.

استقرار شناور آتشخوار در جزیره هرمز

رییس کل بانک مرکزی:

خرید واکسن کرونا به دلیل تحریم آمریکا با مانع مواجه شده است

مدیرعامل شرکت ساخت و توسعه زیربناهای حمل و نقل کشور:

چقدر آزادراه و راه آهن با بودجه ۱۴۰۰ ساخته می شود؟

گروه اقتصادی - عضو هیات مدیره 
تولید کنندگان سیمان گفت: افزایش دو یا 
چند برابری قیمت ســیمان در بازار نشات 

گرفته از شبکه معیوب توزیع است.
ســید عباس حســینی عضو هیات 
مدیره تولید کنندگان سیمان ظرفیت تولید 
اسمی سیمان کشور را ۸۸ میلیون تن عنوان 
کرد و گفت در ســال جاری ۶۱ میلیون تن 
ســیمان تولید شده است که ازین میزان ۵۰ 
میلیون تن مصرف داخلی این محصول در 

سال است.
مدیرعامل کارخانه ســیمان تهران با 
اشاره به بالارفتن هزینه های تولید در چند 
ماه اخیر گفت مــواد اولیه .هزینه حمل و 
نقل با رشد ۵۰ درصدی . افزایش ۳ برابری 
قطعات یدکی سه برابر شدن قیمت پاکت 
خالی سیمان و همچنین حقوق و دستمزد 
کارکنان فروش سیمان با قیمت های کنونی 
برای تولید کنندگان جذابیت ندارد. حسینی 
ادامــه داد افزایش دو یا چند برابری قیمت 
ســیمان در بازار نشــات گرفته از شبکه 
معیوب توزیع اســت که بــاب دلالی را به 

روی ســود جویان باز کرده است و یکی از 
راه های موثر در کنترل بازار عرضه سیمان 
در بورس است و با حذف واسطه ها سیمان 
با قیمت معقول به دست مصرف کننده می 
رســد.وی افزود در حال حاضر کارخانه 
هــای موجود کشــور دوران بازگشــت 
ســرمایه خط های تولید را گذرانده اند و 
رو به فرسودگی می روند و اگر توجهی به 
این صنعت نشــود در آینده با مشکل تولید 
سیمان برمی خوریم. حسینی گفت: امروزه 
بــرای راه اندازی یک خط یک میلیون تنی 
ســیمان نیاز به ۳ هزار میلیارد تومان اعتبار 
اســت و هم اکنون با وجود ظرفیت های 
خالی و تعطیل شــده کارخانه های سیمان 
ســالیانه از تولید ۱۶ میلیون تن سیمان که 
میتواند فرصتی برای صادرات باشد عقب 

هســتیم و با رونق صادرات میتوانیم  ســه 
برابر نرخ داخلی برای کشــور درآمدزایی 
داشته باشــیم.این عضو هیات مدیر تولید 
کننده ســیمان ادامــه داد: دو کار بزرگ در 
صنعت سیمان بلاخص در شرکت سیمان 
تهران انجام شــده که یکی بازگشت خط 
خاموش یک میلیون تنی به چرخه تولیده 
ســیمان بوده و دیگری تبدیل الکتروفیلتر 
کاهــش آلایندگی ها بــه بک هوس یعنی 
بازگشت غبار حاصل از آسیاب کلینکر به 
مخازن ذخیره بوده که باعث شده خط های 
تولید با آلایندگــی کمتر از یک پنجم حد 
استاندارد محیط زیستس فعال باشند. مدیر 
عامل شرکت سیمان تهران با اشاره به تولید 
۴ میلیون تنی این کارخانه در ســال گفت: 
کارخانه سیمان تهران ۵۰ درصد نیاز سیمان 

پایتخت را بر عهده دارد و برنامه مهمی که 
در این شرکت دنبال می شود عرضه مستقیم 
ایــن محصول به مصــرف کننده و حذف 
واســطه ها برای مقابله با بازار سیاه سیمان 
سیاه است.حســینی در پایان گفت: اگر با 
نظام فعلی توزیع کار کنیم نمی توانیم انتظار 
داشته باشیم قیمت سیمان کاهش پیدا کند 
بنابراین با نظامات جدید و حذف واســطه 
ها میتوان به این صنعت و مصرف کنندگان 

واقعی کمک کرد.

گروه اقتصــادی -وزیر صنعت، 
معدن و تجــارت )صمــت( اعلام کرد 
کارگروه های کارشناسی این وزارتخانه به 
دنبال پر کردن خلاء بازار از طریق افزایش 

تولید است و نه واردات.
علیرضا رزم حســینی در حاشــیه 
مراســم رونمایی از مرکز صدور گواهی 
الکترونیکی سلامت در جمع خبرنگاران، 
بــا بیان اینکه ایــن وزارتخانــه به دنبال 
شکستن انحصار در تولید خودرو است، 
اظهار کرد: شکســتن انحصار فقط با آزاد 
کردن واردات نیســت و بایــد در داخل 
کمپانی های خصوصی را تقویت و رقابت 

سالم ایجاد کنیم تا کیفیت افزایش و قیمت 
کاهش یابد که این مســئله در دستور کار 

قرار دارد.
وی با بیان این که برآورد می شــود 
تولید خــودرو تا پایان ســال ۵۰ درصد 
افزایش یابد، گفت: اساس برنامه وزارت 
صمت در حوزه خودرو تعهدات مردم هم 
به موقع پاسخ داده خواهد شد. به طور کلی 
وزارت صمت به دنبال افزایش تولید و به 

دنبال آن افزایش اشتغال و افزایش فعالیت 
قطعه سازی در کشور است، اما دست هایی 
وجــود دارد که نمی خواهــد این موارد 
محقق شــود. این مقام مســئول در پاسخ 
به اینکه آیا این وزارتخانه برای شکســتن 
انحصــار واردات را هــم در نظر گرفته یا 
نه؟ اظهــار کرد: بــرای واردات خودرو 
باید چندین مولفه وجود داشــته باشد. در 
حال حاضر در کارگروه های کارشناســی 

بررســی هایی در حال انجام است تا خلا 
بازار با افزایش تولید جبران شود.

عضو هیات مدیره تولید کنندگان سیمان:

سیمان به خاطر سیستم معیوب توزیع 
گران شد

وضعیت واردات خودرو از زبان
 وزیر صمت

تکمیل مسکن مهر تا قبل از پایان دولت
گروه اقتصادی -تا کنون ۲ میلیون و ۴۵ هزار واحد که ۹۳ درصد کل پروژه مســکن مهر را شــامل می شــود افتتاح شــده و واحدهای باقی مانده که عمده آن در شهرهای 

اطراف تهران است تا قبل از پایان دولت روحانی تکمیل خواهد شد.
بر اســاس آماری که یکم آبان ماه ۱۳۹۹ ارایه شــد از حدود ۲ میلیون و ۲۰۰ هزار واحد مســکن مهر تا کنون ۲ میلیون و ۴۵ هزار واحد معادل ۹۳ درصد از کل پروژه به 
بهره برداری رسیده است. ۱۲۰ هزار واحد از تعداد باقی مانده در مراحل نازک کاری، نصب انشعابات و ۶۰ هزار نیز در مراحل مختلف پیشرفت فیزیک قرار دارند. ۹۰ هزار 

مسکن مهر هم دارای مشکلات حقوقی و پرونده آن در محاکم قضایی است.
از کل پروژه مسکن مهر سهم دولت احمدی نژاد از تحویل واحدها ۶۹۰ هزار معادل ۳۱ درصد و تا کنون سهم دولت روحانی حدود ۶۲ درصد بوده و مابقی در مرحله 

ساخت قرار دارد. عمده واحدهای تکمیل نشده در شهرهای اطراف تهران است که طبق برنامه تا قبل از پایان دولت دوازدهم افتتاح خواهد شد.
تحویل ۷۲ درصد مسکن مهر پردیس

در پردیس از ۸۳ هزار واحد مســکن مهر ۶۰ هزار تحویل شــده و قرار اســت در بهمن ماه ۱۳۹۹ نیز ۱۰ هزار واحد دیگر تحویل شــود. مهدی هدایت مدیرعامل شرکت 
عمران پردیس گفته که سایر واحدها در اوایل سال آینده و قبل از اتمام دولت تکمیل و به مردم تحویل داده می شود.

در شــهر جدید پرند هم از حدود ۹۰ هزار واحد مســکن مهر ۱۰ هزار واحد باقی مانده که ۷۰۰۰ واحد مربوط به پروژه کیســون و ۳۰۰۰ واحد در دیگر نقاط شــهر است. 
پیمانکاران جدول زمان بندی ارایه کرده و قول داده اند که تا پایان سال تمامی واحدها را تحویل می دهند.

خدمات زیربنایی و روبنایی پرند هم نسبت به سالهای گذشته بهتر شده است. بر اساس قول محسنی بندپی استاندار تهران و منوط به تفاهم بین شهرداری تهران، شهرداری 
پرند، شــرکت عمران و وزارت راه و شهرســازی، مترو فرودگاه امام )ره( به شــهر جدید پرند تا خردادماه ســال آینده تکمیل می شود. هزینه ساخت مترو به مبلغ ۷۰۰ میلیارد 

تومان از سوی شرکت عمران پرند تقبل شده و هم اکنون ایستگاه این خط توسط شرکت مترو تهران فعال شده است.
از طرف دیگر طی سالهای اخیر پروژه هایی اجرا شد که از آن جمله می توان به دو بانده شدن کمربندی شمالی پرند اشاره کرد. احداث دهها مدرسه، مسجد، چند باب 
کلانتری و آتش نشانی، چندین پارک و یک ورزشگاه ۵۰۰۰ نفری افتتاح هم از دیگر اقدامات است. برای دهه فجر امسال نیز قسمت جنوبی پارک مشاهیر که حدود ۲۰ هکتار 
اســت، یک ایســتگاه آتش نشــانی، دو پارک و یک باب کلانتری افتتاح خواهد شد. همچنین شش باب مدرسه، چهار مسجد، دو مرکز حوزه مقاومت بسیج، دو ایستگاه آتش 

نشانی و پنج پارک در دست طراحی و اجرا است. ساختمان تالار شهر نیز به مسابقه گذاشته شده که برنده نهایی اعلام و پروژه آغاز می شود.
در شهر جدید هشتگرد در استان البرز هم از ابتدا ۵۰ هزار واحد مسکن مهر تعریف شده بود که ۳۵ هزار دارای متقاضی موثر بود. از این تعداد تا کنون تاکنون ۲۱ هزار 
واحد تحویل شــده طبق گفته مدیرعامل شــرکت عمران هشــتگرد ۱۲ هزار و ۲۹۱ مورد در قالب خودمالکی و طرح اقدام ملی مســکن قرار گرفته است. عملیات نازک کاری 
۱۸۰۰ واحد باقی مانده به پایان نرســیده که با اتمام واحدهای فعال، پرونده مســکن مهر شــهر جدید هشتگرد تا پایان سال بسته می شود. عمده این ۱۸۰۰ واحد دارای بیش از 

۷۵ درصد پیشرفت فیزیکی است.

اقتصادی 6

گروه اقتصادی - وزیر نیرو با اشاره 
به پیشگامی صنعت برق در تخفیف صد 
درصدی هزینه برق مشــترکان گفت: این 
پیشگامی باعث شــد تا بخش های گاز و 

آب نیز در این حوزه وارد شوند.
»رضا اردکانیان« در جلســه امور 
برق وزارت نیرو و در جمع مدیران ارشد 
این بخش که با محوریت برق امید برگزار 
شــده بود،   ضمن تاکید بر لزوم هماهنگی 
بخش هــای مختلف صنعــت آب و برق 
افــزود: با توجه به تدارک مقدمه های لازم 
برای اجرایی شدن این طرح در بخش آب،  
ضروری است که در این زمینه هماهنگی 
کاملی بین بخشهای مختلف وزارت نیرو 

ایجاد شود. 

وی بــا بیــان اینکــه لازم اســت 
آموزش هــا، فعالیت هــای رســانه ای و 
بهره گیــری از همــه راهکارهای اطلاع 
رسانی با شــدت بیشــتری ادامه یابد تا 
بــه تاثیرگذاری منجر شــود، گفت: باید 
موضوع انــرژی و چگونگــی مدیریت 
مصرف انرژی به یکی از محورهای گفتگو 
و بحث در جامعه تبدیل شده و قرار گرفتن 
در زمره مشــمولان طرح برق امید،  برای 

همه مشترکان و مردم مهم باشد.
وزیــر نیرو با بیــان اینکه اطلاعات 
طرح هرچه دقیق تر و شــفاف تر باشــد،  
تحلیل ها به نتیجه بهتری خواهد رســید، 
به ایجاد رقابت میان شرکت ها اشاره کرد 
و گفت: ایــن ایجاد رقابت باعث خواهد 

شــد تا نوآوری ها بیشتری در زمینه اجرا 
نمود پیدا کند. اردکانیان در رابطه با طراحی 
قبــوض جدید برق گفــت:  تا حد امکان 
بایــد اطلاعات صحیحــی در خصوص 
راهکارهــای کاهــش مصــرف برق به 
مشــترکان  داده شــود تا همه مشترکان از 
جایگاهشان در زمینه مصرف آگاه شوند؛ 
چرا که اعتماد مردم،  سرمایه اصلی وزارت 
نیرو اســت و باید از این سرمایه مراقبت 
کرد. وزیر نیرو در حاشیه جلسه امور برق 
که در مرکز پایش صنعت برق برگزار شده 

بود، از نمایشگاه »سیر تکمیلی قبض برق 
در ایــران« و نمونه »کولر آبی کم مصرف 
با برق خودتامین« که انرژی مورد نیاز آن 
از پنل خورشــیدی تامین می شود، بازدید 
کــرد.  پس از تصویب طــرح برق امید، 
جمع بندی بر این بود که مشــترکان برق 
برای دســتیابی به مزایــای این طرح باید 
به اطلاعات کامل تــری از میزان مصرف 
برق خود در مقایســه بــا دوره های قبلی 
و همچنین مشــخص شدن میزان فاصله 
با جداول مصرف برق داشــته باشــند؛ به 

همین منظور، مجموعه توانیر نمونه کاملی 
از قبض برق را با امکانات مقایسه مشترک 
با مشــترکان هم رده در منطقه جغرافیایی 
خود و در بین ســایر مشترکان شهرستان 

خود طراحی کرده است.
در قبوض جدید برق، با نمودارهای 
گرافیکی میزان مصرف مشترک در مقایسه 
با سقف مجاز مصرف در هر پله مصرفی 
مشــخص است و همزمان در سامانه برق 
ایران ) اپلیکیشــن برق من( در دسترس 

عموم مردم قرار می گیرد.

همچنین در این مراسم، "مدل خود 
تامین برق مشترکان خانگی از طریق پانل 
خورشــیدی بر بام منــازل" نیز با حضور 
وزیــر نیرو مورد بازدیــد قرار گرفت. در 
این مدل، پنل های خورشیدی قابل نصب 

روی کولرهای آبی بر بام منازل است.  
 بــرای نصب و اجــرای مولدهای 
خورشیدی کوچک مقیاس در قالب طرح 
برق امید به میزان هزینه اجرا، متقاضی برای 
دریافت وام به بانک معرفی می شود و هر 
مشترک تنها می تواند یک بار از مزایای این 

طرح استفاده کند.
عــلاوه بر آن، ســود وام دریافتی تا 
ســقف ۲ میلیون تومان توســط وزارت 
نیــرو از طرح یارانه ســود تســهیلات 
پرداخت می شود. با نصب هر سامانه ۰.۵ 
کیلوواتی خورشــیدی مقیاس کوچک به 
طور متوسط ماهیانه ۷۵ کیلووات ساعت 
برق تولید می شود که این میزان در تابستان 
بیشــتر از این مقدار بوده و به طور مستمر 
منجر به کاهــش هزینه های مصرف برق 
مشــترک می شــود؛ به این منظور یارانه 
مطابق با ساز و کار مصوب، توسط شرکت 

ساتبا پرداخت خواهد شد.
هدف از اجــرای طرح "برق امید" 
افزایش قیمت مصرف نبوده و امید است 

اکثر مشــترکان مشمول کاهش و اصلاح 
الگــوی مصرف شــوند، در صورتی که 
پرمصرفهــا هیچ اقدامی بــرای مدیریت 
مصرف خود نداشــته باشــند، مشمول 

پرداخت هزینه اضافه خواهند شد.
بطور متوســط حــدود ۳۰ درصد 
مشــترکان برق کشــور در محدوده کم 
مصــرف، ۱۵ درصــد پرمصــرف و ۵۵ 
درصد در محدوده خوش مصرف هستند. 
براســاس طرح برق امید، مشــترکانی که 
متوســط مصــرف ماهیانه بــرق آنها در 
ماه های گرم سال ۱۰۰ کیلووات ساعت و 
کمتر و در ماه های سرد سال ۸۰ کیلووات 
ساعت و کمتر باشد هیچ مبلغی پرداخت 

نمی کنند.

گروه اقتصادی- در سال های اخیر 
که تحریم هــا بار دیگر بــر اقتصاد ایران 
ســایه افکنده اســت، فعالان اقتصادی و 
اعضای اتاق ایران در نشســت هایی که با 
مســئولان و دولتمردان داشــته اند، بارها 
اعلام کرده اند که بخش خصوصی به رغم 
محدودیت های ناشــی از تحریم با توجه 
به مناســبات و روابط خــود در بازارهای 
هدف می توانند در پیشــبرد اهداف کشور 

نقش آفرین باشد.
اســحاق  در نشســت مشــترک 
جهانگیری، معــاون اول رئیس جمهور با 

فعالان اقتصادی که با حضور غلامحسین 
شــافعی رئیس اتاق ایــران، محمدرضا 
انصاری نایب رئیس اتاق ایران، محمدرضا 
کرباسی معاون امور بین الملل اتاق ایران، 
غلامرضــا انصــاری معاون دیپلماســی 
اقتصــادی وزارت امــور خارجه، حمید 
زادبوم رئیس ســازمان توســعه تجارت 
و روســای اتاق های مشــترک بازرگانی 
ایران و برخی از کشــورها برگزار شــد، 
بر این نقش آفرینی تأکید شــد. اســحاق 
جهانگیری اعلام کــرد که بدون حضور 
بخــش خصوصی، اقتصاد کشــور پیش 

نخواهد رفت. 
غلامحسین شافعی رئیس اتاق ایران 
در این نشست ضمن برشمردن مهم ترین 
موانع توسعه تجارت با کشورها، خواستار 
توجه به نظرات بخش خصوصی در روند 

تصمیم گیری ها شد.
علاوه بر ایــن، رئیس اتــاق ایران 
ظرفیت های اتاق های مشترک بازرگانی را 
در توسعه تجارت به خصوص تجارت با 
کشورهای اروپایی و منطقه ای موردتوجه 
قــرار داد و بر ضــرورت انتخاب رایزنان 
بازرگانی از میان فعالان بخش خصوصی 

تأکید کرد.
تسهیل مراودات تجاری با کشورهای 
اروپایی و منطقه ای از طریق حل مشکلات 
نظام بانکی و مالی از دیگر موضوعاتی بود 
که شــافعی در این نشســت موردتوجه 
قرار داد و تأکید کرد پیشــنهادهای بخش 
خصوصی برای حل این مشکلات، بسیار 

راهگشا خواهد بود.
اقتصاد کشــور بدون حضور 

بخش خصوصی پیش نمی رود
معــاون اول رئیس جمهــور در این 
نشست خاطرنشان کرد: فعالان اقتصادی 
مردانــه پای کار آمدنــد و عملکرد خوبی 
داشتند و با تأسی از راهبرد مقاومت مورد 
تأکید مقام معظم رهبری توانستند سیاست 
فشار حداکثری آمریکا را با شکست مواجه 

کنند.
اســحاق جهانگیــری با اشــاره به 
اهمیــت حمایت از بخــش خصوصی از 
طریق سیاســت های فرهنگی مناســب 
در کشــور، یادآور شــد: اقتصاد کشــور 
بدون حضــور بخــش خصوصی پیش 
نخواهــد رفت و برای ایــن منظور لازم 
اســت سیاست فرهنگی مناسبی از بخش 
خصوص پشتیبانی کند زیرا اگر جامعه به 
لحاظ فرهنگی با بخش خصوصی همراهی 
نداشــته باشد، امکان فعالیت و رشد آنها و 
به تبع آن توسعه اقتصادی محقق نخواهد 

شد.
معــاون اول رئیس جمهور با تأکید 
بــر اینکه باید با عقــل و تدبیر و همراهی 
فعالان اقتصادی از فرصت های پیش رو در 

راستای منافع مردم و اقتصاد کشور استفاده 
کنیــم، تصریح کرد: بایــد صدایی واحد 
از همه مســئولان قوای سه گانه و فعالان 
اقتصادی شــنیده شــود تا دنیا بداند که با 

کشوری یکپارچه و متحد روبه رو است.
وی با قدردانی از عملکرد و اقدامات 
مثبــت اتاق ایــران و بخش خصوصی در 
دوره فشــار حداکثــری آمریکا گفت: در 
دوره تحریم هــای ظالمانه بخش زیادی 
از درآمدهای نفتی کشــور محقق نشد اما 
با این وجود جریان تولید در کشــور ادامه 
پیدا کرد و خوشبختانه با کمبود کالا مواجه 
نبودیم که این دســتاوردها نتیجه عملکرد 
فعــالان اقتصــادی و صادرکننــدگان و 
واردکنندگان بوده است که اقتصاد کشور 

را سرپا نگه داشته است.

بخشــنامه های دوران فشار، 
اصلاح خواهد شد

وی با بیان اینکه بخش خصوصی و 
فعالان اقتصادی نقش مؤثر و تعیین کننده ای 
در تعامــلات اقتصــادی با کشــورهای 
دیگــر دارنــد، تصریح کرد: بــا توجه به 
محدودیت های منابع ارزی کشــور، اگر 
گشایشی در ایام پیش رو حاصل شود باید 
منابع مالی مسدود شده در کشورهای دیگر 
را آزاد کنیم تا این منابع به چرخه اقتصادی 

کشور بازگردد.
جهانگیری در ادامه کاهش ســطح 
سرمایه گذاری در ایران طی سالیان اخیر را 
نگران کننده برای آینده کشور دانست و از 
اتاق ایران خواست، برنامه ریزی های لازم 
را برای ایجاد انگیزه در بخش خصوصی و 

سرمایه گذاران خارجی انجام دهد.
معــاون اول رئیس جمهــور درباره 
برخی گلایه های بخش خصوصی نسبت 
به ابلاغ مقررات و بخشــنامه ها در دوران 
تحریم نیز گفت: بسیاری از این بخشنامه ها 
در دوره فشار حداکثری ابلاغ شد و هدف 
این بود که اقتصــاد و زندگی مردم دچار 
فروپاشــی نشود اما در صورتی که شرایط 
تغییــر کند و گشایشــی حاصل شــود، 
بخشــنامه ها و مقررات دست و پاگیر که 
مختص دوران فشار و تحریم بوده، اصلاح 

خواهد شد.
وی از اتاق ایران خواســت فعالیت 
اتاق های مشترک ایران با کشورهای دیگر 
به خصوص کشورهای هدف صادراتی و 
همســایگان را جدی تر بگیرد و با توجه 
به صحبت های رئیس اتــاق ایران، زمینه 
فعالیــت رایزن های اقتصــادی را در این 

کشورها فراهم کند.
جهانگیری با اشــاره به شرایط پیش 
رو و چشــم اندازها نسبت به آینده، گفت: 
باوجــود احتمال تغییر در سیاســت های 
دولت آینده آمریــکا، همچنان باید برای 
شرایط سخت و ادامه تحریم ها آمادگی و 
برنامه داشته باشیم و امنیت غذایی مردم و 
تأمین کالاهای اساسی و دارو را در اولویت 
برنامه ها قرار دهیم. هرچند نباید نسبت به 
آینده مأیــوس و ناامید بود و ضمن حفظ 
آمادگی برای مواجهه با بدترین شــرایط، 
نسبت به تغییر شرایط نیز خوش بین باشیم.

معاون اول رئیس جمهور گفت: اگر گشایشی در ایام پیش رو حاصل شود باید منابع مالی مسدود شده در دیگر کشورها را آزاد کنیم تا این منابع
 به چرخه اقتصادی کشور بازگردد.

جهانگیری:

منابع مالی مسدود شده در 
کشورهای دیگر را باید آزاد کنیم

سه شنبه 18 آذر 1399، 22 ربیع الثانی 1442 ،8 دسامبر 2020، شماره 3629

وزیر نیرو در جمع مدیران ارشد صنعت برق عنوان کرد:

پیشگامی برق در ارائه تخفیف ها؛ مشوق ورود بخش آب و گاز

رئیس جمهــور  اول  معــاون 
دربــاره برخی گلایه های بخش 
ابلاغ  خصوصی نســبت بــه 
مقررات و بخشنامه ها در دوران 
تحریــم نیز گفت: بســیاری از 
این بخشــنامه ها در دوره فشار 
حداکثــری ابلاغ شــد و هدف 
این بــود که اقتصــاد و زندگی 
مردم دچار فروپاشی نشود اما 
در صورتی که شــرایط تغییر 
کند و گشایشــی حاصل شود، 
بخشــنامه ها و مقررات دست و 
پاگیر که مختص دوران فشار و 
تحریم بوده، اصلاح خواهد شد.

"شرکت حفاری مپنانورکیش در نظر دارد ضایعات فلزی خود در جزیره کیش  را 
از طریق مزایده به فروش برساند. وزن تقریبی این ضایعات حدود 44تن می باشد. 

هزینه حمل و نقل خروج ضایعات نیز بر عهده خریدار می باشد.
لذا از متقاضیان درخواست می شود تا پیشنهاد خود را در پاکت در بسته و مهر و 
موم شده حداکثر تا تاریخ 1399/9/۲۲ به دفتر این شرکت به نشانی : تهران ، میدان 
ونک، خیابان گاندی جنوبی ، خیابان بیست و سوم ، پلاک ۲0، دبیرخانه کمیسیون 

معاملات، آقای دلیری ارسال نمایند.
در صورت هر گونه سوال و ابهام ،با شماره تلفن 96880۷۲5)آقای جعفری( تماس 

حاصل نمایند"
شرکت حفاری مپنانورکیش

نوبت دوم آگهی مزایده فروش 


